

តើមូលនិធិ WA Cares គឺជាអ្វី?

WA Cares គឺជាមូលនិធិថ្មីមួយដែលយើងទាំងអស់គ្នាចូលរួមចំណែក នៅពេលយើងកំពុងធ្វើការ។ តាមរយៈវា យើងអាចចូលប្រើការថែទាំរយៈពេលយូរអង្វែង នៅពេលយើងត្រូវការវា។



តើ WA Cares ធ្វើការយ៉ាងដូចម្តេច?

អត្ថប្រយោជន៍


អ្នកអាចទទួលបានសេវាកម្ម និងការគាំទ្រដែលមានតម្លៃហួតដល់ \$36,500 (ត្រូវបានលក់ប្រាក់ជាមធ្យមរាល់ឆ្នាំទៅតាមអតិផរណា) ក្នុងរយៈពេលពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក។ អ្នកជ្រើសរើសរបៀបប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នក ឧទាហរណ៍ អ្នកអាចជួយអ្នកផ្តល់ជំនួយថែទាំតាមផ្ទះ បង់ថ្លៃសមាជិកគ្រួសារ ធ្វើការកែប្រែផ្ទះ ឬទទួលបានការថែទាំក្នុងបរិយាកាសអ៊ីវិញកន្លែងរស់នៅ ឬបណ្តុំថែទាំ។ នរណាម្នាក់ដែលត្រូវការជំនួយជាមួយសកម្មភាពយ៉ាងហោចបិទការរស់នៅប្រចាំថ្ងៃ ដូចជា ការបរិភោគអាហារ ការរួតទឹក ឬការចូលបង្គន់ ដែលបំពេញបានតាមតម្រូវការផ្គត់ផ្គង់ខាងក្រោម គឺមានសិទ្ធិទទួលបាន។

ការចូលរួមចំណែក

WA Cares ត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិខ្លួនឯងទាំងស្រុងដោយការចូលរួមចំណែករបស់បុគ្គលិក។ បុព្វលាភរ៉ាប់រងគឺ 0.58% (ប្រាក់ឈ្នួលរបស់អ្នក x 0.0058)។ សម្រាប់បុគ្គលិកធម្មតាដែលរកបាន \$52,075, រហូត \$302/ឆ្នាំ។ ដើម្បីរកបានអត្ថប្រយោជន៍ អ្នកត្រូវតែចូលរួមចំណែកយ៉ាងហោចណាស់ 10 ឆ្នាំ (ដោយមិនលប់សម្រាក 5 ថ្ងៃឆ្នាំបន្ថែម) ឬបានចូលរួមចំណែក 3 ថ្ងៃ 6 ឆ្នាំកន្លង នៅពេលដាក់ពាក្យសុំអត្ថប្រយោជន៍។

យើងមានថ្លៃស្តុកត្រូវបានធានារ៉ាប់រង


ការពារប្រាក់សន្សំសម្រាប់ការចូលនិវត្តន៍របស់អ្នក



7 នាក់ក្នុងចំណោម 10 នាក់ នៃយើង នឹងត្រូវការការថែទាំរយៈពេលយូរអង្វែង។ Medicare មិនបង់ប្រាក់សម្រាប់រៀងនេះឡើយ។ ជាមួយ WA Cares ពួកយើងភាគច្រើននឹងមិនត្រូវការប្រើអស់ប្រាក់សន្សំរបស់យើងដើម្បីទទួលបានការថែទាំឡើយ។

និយោជិតដែលមិនចង់ចូលរួមក្នុង WA Cares នឹងត្រូវការទិញធានារ៉ាប់រងឯកជន។ បុព្វលាភរ៉ាប់រងឯកជនអាចមានតម្លៃថ្លៃជាងច្រើន និងត្រូវបានដាក់កំហិតដល់ថ្ងៃដែលអ្នកបាត់បង់ជីវិត ឬត្រូវការការថែទាំ និងអាចពិបាកលែងចំណាយលើប្រាក់ចំណូលថែទាំ។ WA Cares ផ្តល់ជូនការគ្របដណ្តប់ដែលអាចលែងចំណាយបាន ហើយអ្នកលប់ចូលរួមចំណែកនៅថ្ងៃដែលអ្នកចូលនិវត្តន៍។ នៅពេលប្រៀបធៀបថ្លៃចំណាយប្រៀបធៀបរយៈពេលពេញមួយជីវិត មិនមែនជាថ្លៃចំណាយប្រចាំឆ្នាំនោះទេ។

ការពារគ្រួសាររបស់អ្នក



ពួកយើងភាគច្រើនមិនអាចលែងចំណាយលើការថែទាំរយៈពេលយូរអង្វែង នៅពេលយើងត្រូវការវានោះទេ។ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់យើងបញ្ចប់ត្រឹមការត្រូវបង់ប្រាក់ឱ្យ ឬផ្តល់ការថែទាំដែលយើងត្រូវការ។

អ្នកផ្តល់ការថែទាំដល់គ្រួសារជារៀងរាល់ថ្ងៃត្រូវបានកាត់បន្ថយចំនួនម៉ោងធ្វើការ ប្រានចោលការផ្សព្វផ្សាយ ឬចាកចេញពីកម្លាំងពលកម្ម ដោយលះបង់សុវត្ថិភាពសេដ្ឋកិច្ច និងការចូលនិវត្តន៍ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ជាមួយ WA Cares អ្នក និងគ្រួសាររបស់អ្នក នឹងមានប្រាក់ដើម្បីផ្តល់អ្នកផ្តល់ការថែទាំមានវិជ្ជាជីវៈ ប្រសិនបើអ្នកមានចំណងព្រាថ្នាខ្លាំង ឬមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់អាចជាអ្នកផ្តល់ការថែទាំដែលគិតប្រាក់ឱ្យរបស់អ្នក។

កាលបរិច្ឆេទសំខាន់ៗ

ថ្ងៃទី 1 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021 ដល់ថ្ងៃទី 31 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2022
 រឹទ្ធស្តីដែលត្រូវដាក់ពាក្យសុំការលើកលែងការគ្របដណ្តប់។

ថ្ងៃទី 31 ខែតុលា ឆ្នាំ 2021
 កាលបរិច្ឆេទដល់កាលកំណត់សម្រាប់ការមានធានារ៉ាប់រងឯកជន ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការលើកលែងរយៈពេលពេញមួយជីវិត។

ថ្ងៃទី 1 ខែមករា ឆ្នាំ 2022
 បុព្វលាភរ៉ាប់រង ចាប់ផ្តើមសម្រាប់និយោជិត។ អ្នកដែលធ្វើការឱ្យខ្លួនឯងអាចជ្រើសយកការគ្របដណ្តប់។

ថ្ងៃទី 1 ខែមករា ឆ្នាំ 2025
 អត្ថប្រយោជន៍អាចរកបានសម្រាប់បុគ្គលម្នាក់ៗដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់អាចមានសិទ្ធិទទួលបាន។

សិក្សាបន្ថែម

ចូលមើល wacaresfund.wa.gov និងទទួលបានចម្លើយចំពោះសំណួររបស់អ្នកនៅ wacaresfund.wa.gov/learn-more

ចូលរួមការសិក្សាតាមវិបស្តារ៉ាប់រង។ មេរៀនសិក្សាគឺធ្វើឡើងជារៀងរាល់សប្តាហ៍។ មើលកាលបរិច្ឆេទនៅ wacaresfund.wa.gov/learn-more

